
Undersökning JSM Klubblag spelare
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Vilket år är du född?

Namn Antal %

2003 13 12,4

2004 11 10,5

2005 20 19

2006 15 14,3

2007 21 20

2008 16 15,2

2009 7 6,7

2010 2 1,9

2011 0 0

Total 105 100

Statistik

Medelvärde 2006,01

Median 2006
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Vilken kön har du?

Namn Antal %

Flicka 36 34,3

Pojke 69 65,7

Vill inte ange kön 0 0

Total 105 100
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Vad är din nuvarande handicap?

Namn Antal %

+7 0 0

+6 1 1

+5 3 2,9

+4 6 5,7

+3 10 9,5

+2 13 12,4

+1 21 20

0 8 7,6

1 13 12,4

2 13 12,4

3 10 9,5

4 5 4,8

5 0 0

6 0 0

7 2 1,9

8 0 0

9 0 0
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Vad är din nuvarande handicap?

Namn Antal %

10 0 0

11 0 0

12 0 0

13 0 0

14 0 0

15 0 0

16 0 0

17 0 0

18 0 0

19 0 0

20 0 0

21 0 0

22 0 0

23 0 0

24 0 0

25 0 0
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Vad är din nuvarande handicap?

Namn Antal %

26 0 0

27 0 0

28 0 0

29 0 0

30 0 0

Total 105 100

Statistik

Medelvärde 2,14

Median 2
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Namn Antal %

1 - Inte alls roligt 0 0

2 0 0

3 0 0

4 0 0

5 1 1

6 0 0

7 8 7,6

8 25 23,8

9 16 15,2

10 - Mycket roligt 55 52,4

Total 105 100

Statistik

Medelvärde 9,1

Median 10
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Beskriv kortfattat hur 
du motiverar ditt svar:

Gemenskapen

Gillar lagspel mycket

Kul att få spela som ett lag samt matchspel

Roligt att man som lag kan åka iväg på tävling, mycket utvecklande också

Jag tycker det är väldigt roligt att spela JSM Klubblag i och med den härliga lagandan. Det är 
otroligt roligt att för en gångs skull spela i lag, när man annars för det mesta endast spelar 
individuellt. Det är också en rolig spelform att få spela matcher, foursome, singel osv

Roligaste lagtävlingen på året

Roligt att träffa juniorer från andra klubbar.

Alltid kul att tävla k lag, inte så ofta man får göra det. Det är också kul att det är match, lite för 
sällan man får spela tävlingsgolf i matchformat

Roligt med lagtävling och bra koncept

Det är riktigt kul att åka iväg med gänget från klubben och spela tillsammans, den tiden vi får med 
laget är riktigt kul. Mycket pga våran sammanhållning i laget.

Jag uppskattar och har uppskattat att spela golf i ett lagsammanhäng och framförallt med dem 
som man känner väl från sin egna hemmaklubb. Med ett mer sammansvetsat lag och bra socialt 
umgänge desto roligare blir det.

Att få uppleva jsm är minnen för livet
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Det är en rolig tävling där jaf i ett lag får chansen att tävla mot andra jag och det är roligt

Det är roligt att spela i ett lag och att spela matchspel.

Det är roligt att spela lag spel saknar det från hockeyn 

Jag tycker att det är jätte roligt att spela på grund av att man spelar i lag och mot andra lag och 
skapar en gemenskap

Roligt att spela som ett lag och inte bara för sig själv men tråkigt för att det finns alltid en som 
förstör

Vara med laget.

Ganska bra men arrangörsklubbarna hade kunnat vara bättre dock förståligt att få klubbar kan 
tänka sig att arrangera JSM klubblag, då det sliter mycket på banorna.

I princip enda tillfället under året då golfen blir en lagsport. Lagkänslan som uppstår under JSM-lag 
är otroligt stark.

Tycker de är roligt att samlas som klubb och tävla mot andra klubbar runt om i Sverige som ör 
grymma !

Det blir en stark gemenskap i laget och man har roligt tillsammans med sina klubbkompisar. Det är 
även annorlunda mot en vanlig tävling då de alla andra är individuellt.

Kul upplägg o kul med lag

Älskar att få spela i ett lag tillsammans med juniorerna på klubben.

Tycker det är årets höjdpunkt tävlingsmässigt. Kul att få spela i lag och vara med laget.
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Roligt med myxket lärdomar och roligt lag spel

Roligt att spela med spelare i sin klubb och i lag. Sedan var det jätteroligt att spela andra 
spelformer än bara singel, själv spelade jag mixed foursome och det var jätteroligt. 

Att spela Jsm klubblag är den absolut viktigaste tävlingen på året. Gruppen, vännerna i alla lag allt 
är bara roligt. 

Extremt kul att spela som ett lag vilket man annars inte är van vid samt att hänga och få tävla med 
sina kompisar

Gillar att spela golf och tävla men blir så nervös 

Roligt med lagtävlings delen. Bo på hotell å hänga med vänner

Kul att representera sin klubb i lagformat

Jag tycker det är kul med lagtävling på

Tycker de är kul

Det är sällan man spelar lagtävlingar i golf. Det är därför det är sjukt kul att JSM klubblag finns. Det 
ger oss spelare i en individuell sport chansen att få känna på laganda och sammanhållning.

Tävla som lag och att resa runt med varandra är kul

Älskar lagaspekten av sporten. Vi har bra sammanhållning. 

Lagkänsla

Lagtävlingar är utöver det vanliga och väldigt kul när man gör det med människor som är roliga att 
vara omkring och som precis som jag vill vinna.
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Det är kul med en lagtävling,vilket är något vi sällan har i golfen annars.

Hade varit roligt om tee placeringar var bättre

kul att få skapa lag från sin egna klubb i samband med att få tävla som ett lag mot andra klubbar

Väldigt kul att spela med sina klubbkompisar i lag

En av de romigaste veckorna på året, sjukt roligt format och bra lagtävling

Det är de tävlingarna på året som man ser fram emot eftersom man inte spelar i lag så ofta

Älskar att spela i lag, och kombinera det med match är riktigt kul!

Kul att spela med laget, man får en bättre lagkänsla och det är den roligaste aktiviteten på året.

Tävla som ett lag och spela för något mer än bara sig själv är sjukt kul!

Väldigt kul att spela lagtävling samt matchspel. Även att det är foursome och singel är kul

Tycker det är väldigt kul att spela i lag 

Väldigt roligt att spela mot andra klubbar, men framförallt hänga med laget 

Kul med lagsamanhållning

Roligt att spela i lag och match. Man får göra båda.

Det är roligt att tävla i lag då man inte gör de så ofta 

Roligt att vara ett lag med kompisar och spela match 
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Sjukt roligt att spela i lag. Kommer nära sina lagkompisar. Lite tråkigt att omg 3 och 4 spelas när 
alla collegespelare är borta. Så kvaliteten sjunker ganska mycket 

Att spela i ett lag är mer än bara golf, man bygger starkare band men framförallt så har vi otrolig 
roligt på golfbanan tillsammans.

Kul att tävla med sitt lag i matchspel

Roligt att få spela i ett lag då det inte är något som man gör så ofta

Så kul att få hänga med vänner och tävla tillsammans!

Det är kul att spela golf som lag och det är även roligt att spela matchspel då det inte är många 
tävlingar på kalendern som är i det spel formatet. 

Kul att tävla med kompisar i lagformat

Årets höjdpunkt! Hade dock inte klagat ifall finalen spelades utomlands

Kul med lag format och laganda

Spela i lag, båda könen kan möta varandra. 

Bästa med Junior golf 

Väldigt kul med en lagtävling och matchspel eftersom det är så annorlunda från de andra 
tävlingarna under året.

Det är kul att få spela mot bättre och utvecklas av det.

Det är roligt att få tävla i lag när golf är så individuellt annars. 

Roligt att hela laget kunde vara med och tävla på samma bana. Blev bra stämning i gruppen
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Allting är superkul och gemenskapen mellan klubbarna är så roligt att se

tycker det är roligt att tävla i lag ibland när man tävlar för sig själv resten av året. heja o peppa 
varandra

Det är kul att få spela i lag eftersom att vi inte gör det så ofta.

Älskar att tävla extrakul när det är i lag med dina kompisar 

Jag gillar vårat lag och tycker vi är ett bra gäng.

Lagtävling, kämpa med kompisar kul

Roligt med matchspel

Jävligt kul att spela med sitt lag 

Tycker om gemenskapen man får med sin klubb och matchspel är enligt mig den roligaste formen 
av golftävling. 

Grymt att spela med vänner och få möta andra bra golfare i matchspel vilket vi saknar mycket i 
Sverige. 

Roligt, lagkänsla

Jag tycker att det ger gemenskap, visar klubben och är ett roligt mål som grupp att satsa på.

Jag tycker det är super kul med match spela och allt. Och att det kul att man spelar i lag.

Roligt att spela med andra, kul tävling

Roligt att få gå ihop som lag både killar och tjejer och utmanas som lagspelare
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På en tiogradig skala, hur roligt tycker du det är att spela JSM klubblag?

Väldig roligt när en klubbs juniorer går ihop för att spela som ett lag

Roligt att åka med kompisar och tävla i lag

Kul då det var en bra gemenskap 

14



Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Omgång 1

Namn Antal %

Mycket dåligt 1 1

Dåligt 5 5,5

Ganska bra 22 24,2

Bra 31 34,1

Mycket bra 32 35,2

Total 91 100
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Omgång 2

Namn Antal %

Mycket dåligt 0 0

Dåligt 3 2,9

Ganska bra 10 9,8

Bra 40 39,2

Mycket bra 49 48,1

Total 102 100
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Slutspel

Namn Antal %

Mycket dåligt 3 4,9

Dåligt 3 4,9

Ganska bra 7 11,5

Bra 20 32,8

Mycket bra 28 45,9

Total 61 100
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Final

Namn Antal %

Mycket dåligt 2 10

Dåligt 0 0

Ganska bra 1 5

Bra 3 15

Mycket bra 14 70

Total 20 100
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Utveckla gärna ditt 
svar:

Första omgången va dåligt väder så banan va inte så bra

Barsebäck var i ett otroligt fint skick och det var bra organiserat. Roligt också att det fanns en 
fotograf på plats så man fick ta del av bilder i efterhand. Ett förslag för framtiden är att ni har flera 
fotografer så att man får ännu fler foton. Dessutom skulle man kunna spela utomlands så att man 
kan njuta mer av att spela i final. Det var något kall nu nere i Barsebäck. 

Blev tuffare matcher på slutet och mer professionella arrangemang. 

Det blir uppenbart att det satsas lite mer på finalen dels anläggning men även saker runt omkring 
som mat och boende m.m och det är det lilla extra som tillkommer om man når finalen. För mig så 
är dem övriga omgångarna mer av ”ploj” omgångar och mest som en rolig grej. Jag har alltid 
uppskattat det eftersom det fortfarande är en laginsats. 

Det var roligare desto senare omgång det blev för då blev det jämnare matcher

Är generellt mycket nöjd med alla omgångar. Det är kul med lite variation i upplägg och vilka man 
möter från omgång till omgång. 

Det är rolig att spela match spel
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Jag tycker det är bra 

Omgång två och tre: Jag tycker att allt var bra MEN jag tycker att det är ”bättre” att bo på 
golfklubben.
Finalen Barsebäck: Allt var prima, bodde på banan vilket jag tycker är väldigt bra!

Tycker på det stora hela att det är bra

I skåne är omg 1 tre deltävlingar slagspel där alla klubbar spelar och sedan skapas en tabell där
första 5/6 går vidare. I säg är detta relativt bra men eftersom resten av JSM-lag bygger på
matchspel menar jag att detta bör ses över. Kanske ska man ha 2 deltävlingar där lagen spelar
slagspel som ett kval där de 10 bästa går vidare till en tredje deltävling matchspel med 5 matcher 
där vinnaren i varje match går vidare till JSM-lag. På så sätt kommer första omgången mer likna
resterande upplägg.

Tycker de är bra men att anordningen på vissa klubbar är sämre än andra. Tycker att alla klubbar
ska ge 100% istället för 70/80 %

Tycker det är lite tråkigt att man i omgång ett inte har valfri foursome. 
Sedan tycker jag att området var för litet med tanke på hur många vi var på slutspelet. Var väldigt 
trångt och ofta köer.

Tycker det är kul att åka iväg med klubben, därav fick omgång 3 högst betyg. Finalen var bra 
arrangerad efter förhållandena. Tycker dock att Sveriges väder så års drar ner. 

Båda omgångarna jag var med i var jätteroliga att spela och det var roligt att möta andra duktiga
juniorer. 
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Platsen för omg 2 iår va riktigt dålig. Kändes inte som de ville ha oss där. 

Alltid bra arrangerat, trevliga människor och roligt att spela.

Tycker att omg 1 i Skåne är extremt dålig, för att gå vidare till omg 2 krävs det att man kvalificerar
sig med slagspel medan i det andra landskapen krävs det endast att man har tre- fyra duktiga
spelar för att gå vidare i match spel

Hade varit roligare om tee placering mellan dam och herr var bättre t.ex jsm kval 2 på Lidköping gk

Tråkigt att inte kunna följa sitt lag de sista omgångarna för att vi åka iväg till USA
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Tråkigt när man tillhör ett Stockholmslag och i princip bara får möta stockholmslag omgång 2 och 
3

Det finns inte mycket att klaga på, om något så är det lite dålig och små mat ytor på klubbarna 
men det är inget som ni kan göra något åt. 

Tycker att andra banan (Vasatorp Classic) var i underbart skick och bra uppsatt med superba 
förutsättningar för spel. Medans omg 1 på Jönköping var mindre bra greener och lite sämre 
uppsatt men i allmänt bra.

Första omgången tycker jag är ganska bra. Andra omgången tycker jag är bra då det är roligt med 
olika grupper samt bara matchspel men är synd att collegespelare inte kan vara med på sista 
omgångarna.

Jag tycker att slagspelet generellt är lite tråkigare i jsm. Fokuset borde ligga på match och enbart 
match. I omgång ett så kan du bara ta bäst rankat lag möter sämst rankat lag och sen avgörs de 
därigenom. Omgång 2 är roligast, tycker att omgång tre hade kunnat vara mer likt omgång 2.

Vi från Skåne tycker jag har ett konstigt koncept eftersom vi kör inte match i början vi har 3 
omgångar av juniorserie och det är inte lika kul tycker jag 

Finns inte så mycket att säga, balansen mellan slag spel och match spel är bra. Det ända som är 
lite tråkigt är att spelaran som går på college inte kan vara med de sista omgången/omgångarna.

Omg 3 var mycket rörigt med beslut, regler, bana osv

Jag tycker att upplägget är bra, dock så hade det varit roligt att få möta olika klubbar varje år 
istället för att första omgången brukar se ganska likadan lagmässigt ut varje år.

Finalen är lite annan klass på. Bättre uppstyrt och roligare 
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

Första omgången brukar vara ganska ojämn där jag upplever att exempelvis lagen i skåne har det 
mycket tuffare och många bra lag slår ut varandra redan från början medans vi i mitten av landet 
har det relativt lätt och möter ofta hög handicapade 

Bra alla omgångar hade dock gärna fått ligga tidigare så alla äldre han vara med på slutspelet och 
finalen 

Jag spelade bara en av dem

Det är bra tycker jag för allting funkar och rullar på som det ska så jag är nöjd

Jag tycker inte att det är ett pris att få spela Barsebäck i november… 

Resterande omgångar tycker jag ändå är ganska bra arrangerade förutom årets omgång där tdn 
inte var bra.

Tycker att matchspelet är onödigt i första omgången. Tycker att de bästa lagen ska gå vidare med 
högre sannolikhet. Omg 2 är det bara match och i omg 3 är det blandat tycker att dom kan byta 
plats så det blir bara match i omg 3 och slagspels kval i 2 omgången, sedan match 

Jag ville ha lite fler matcher i den första omgången. Anra omgången var väldigt bra och kul även 
om vi inte gick vidare.

Tycker slutspelet fungerade bra. Förutom en detalj om att delade matcher ska spelas klart. I alla 
andra lagtävling. t.ex Ryder Cup, ger en delad match ett halvt poäng och förstår därför inte varför 
inte JSM ska ha det så. 

I USA men hade antagit att de vore bra om jag hade varit hemma och spelet de sista omgångarna 
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Vilket betyg ger du de olika omgångarna av JSM Klubblag 2024?

jag tycker det har varit bra, bra engagemang 

Jag tycker att klubbvalen där vi spelade omgång ett och tre inte riktigt hade tillräckligt bra kvalitet 
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Hur viktigt är det för dig att spela lagtävlingar?

Namn Antal %

1 - Inte alls viktigt 1 1

2 3 2,9

3 9 8,6

4 38 36,2

5 - Mycket viktigt 54 51,4

Total 105 100

Statistik

Medelvärde 4,34

Median 5
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Önskar du att det vore fler tävlingar med ditt klubblag?

Namn Antal %

Ja, fler lagtävlingar 77 73,3

Det är bra som det är 27 25,7

Nej, färre lagtävlingar 1 1

Total 105 100

Svarsfrekvens

100% (105/105)
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Namn Antal %

1 - Inte alls viktigt 6 5,7

2 3 2,9

3 22 21

4 16 15,2

5 - Mycket viktigt 58 55,2

Total 105 100

Statistik

Medelvärde 4,11

Median 5
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Utveckla gärna ditt 
svar:

Blir en helt annan sak då och mer seriöst

Roligare

Det ger extra motivation till att prestera bättre samt man får mer erfarenhet genom att spela 
banor utomlands på annat typ av gräs etc.

Det är ganska krävande ekonomiskt sett för klubbarna om finalen spelas utomlands, det är bättre 
då att åka söderut i landet

Det är betydligt roligare att spela utomlands! Det är roligt för laget att resa utomlands och spela 
golf där förhållandena är bättre än i Sverige under den tiden av året. 

Inte överdrivet viktigt men kul med någon extra motivation 

Hade varit trevligt att få tävla utomlands för att pröva på andra typer av banor för att på så sätt 
bredda sina erfarenheter 

Hela grejen med att spela JSM-klubblag har varit att man kan ta sig till finalen i Spanien. Att åka till 
Barsebäck är väl okej, men verkligen synd att det inte är utomlands. 

Barsebäck var jätte bra och vi hade tur med vädret, men det var ändå väldigt kallt och blött, hade 
gett mer motivation och förmodligen bidragit till att fler av dem riktigt bra spelarna deltog om 
finalen spelades utomlands

Det känns som att det blir mer och spela för och att man belönas mer som lag för att ta sig dit. 
Detta gör även att laget kanske kämpar hårdare innan för att vara ordentligt förberedd. 
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Att spela utomlands är en riktig bonus och det blir en minnesvärd vecka (minne för livet) som man 
inte riktigt får när det är i Sverige. Jag är tacksam för allt som Jsm erbjuder så det är inte viktigt 
men det är en frestande bonus.

För att det ska bli något roligt att tävla 

För att det är varmt roligt att spela i något annat land.

Det blir roligt att resa bara för att spela golf 

Roligt att man spelar för en värdefull resa 

Jag tycker att ifall man tagit sig vidare till finalen vilket vi gjorde tycker jag att man ska ”belönas” 
väldigt stort. Jag tycker det inte blir riktigt samma känsla eftersom vi är typ inne hela tiden för att 
det är så kallt, blåsigt och regnigt, hade vi varit i Spanien hade vi kunnat bada, träna mycket mer 
osv. 

Vädret är klart mycket bättre utomlands och det känns som att det blir mer av en belöning att ta 
sig vidare.

Jag tycker det viktigaste med finalen borde vara att de bästa spelarna från varje klubb kan vara 
med. I nuläget när finalen ligger så pass sent kommer alla college spelare vara borta. Således är 
finalen inte JSM längre utan bara U18-JSM eftersom alla de bästa spelarna från varje klubb 
troligen är iväg på College. Lägg finalen i augusti istället!

Kul att komma till ett annat land och att man får spela på något ställe som man aldrig har spelat 
på. 

Kul att komma iväg, det blir en stor grej för hela klubben
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Om finalen spelas utomlands blir det mer speciellt och man motiveras nog ännu mer som spelare 
och lag att vilja ta sig till finalomgången.

Tycker att de hade höjt upplevelsen under alla omgångar om man tävlar om en plats till final 
utomlands som det var innan Barsebäck. Vädret hade i många fall varit bättre o dragit upp hela 
final upplevelsen.

Det spelar egentligen ingen roll, men det är ju kul att spela utlandsbanor så om möjligheten finns 
så är det ju roligt. 

Det har alltid varit en grej att åka utomlands och något som gör en mer taggad också för det blir 
som ett pris för bra spel. Finalen som går i Sverige sist av alla tävlingar blir inte lika motiverande 
när det är kallt och banor som man spelar sedan innan. 

Blir ännu högre spänning/nerver. 

Suger å spela sent på hösten i Sverige! Återgå till hur det va förut. Jorden går inte under för det..

Tycker det är en stor del av priset att gå vidare till final 

Jag ser inte det som ett krav. Det spelar egentligen ingen roll vart finalen spelas eftersom det är 
inte platsen som är viktig. Det är gruppklimatet och lagtävlingen som skapar en bra omgivning att 
vistas i.

Föredrar att spela utomlands då finalen går sent på året och vädret är opålitlig ofta dåligt. Vill inte 
att kylan ska vara en stor faktor. 

Ännu mer motivation till att ta sig till final om den spelas utomlands.

Väldigt bra upplevelse och roligare förutsättningar än i Sverige på hösten
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Om det spelas sent på året är det kul att åka utomlands men annars spelar det ingen roll

Inte spelat finalen

Jag tror att det blir lite mer känslor i det om man vet att man kan få chansen att spela utomlands. 

Skulle varit riktigt kul och skulle ge en extra möjlighet att hälsa på andra golfkulturer.

Blir en annan känsla. Rolig upplevelse och kul grej att göra med laget 

Såklart kul att den spelas utomlands, men inget måste 

Hemskt att spela i slutet av oktober i de svenska vädret och oftast sämre skick på banorna. Lite 
mer slump som spelar in. 

Nä men det är väldigt kul eftersom man kommer iväg med en trupp och det leder till bättre 
sparring och relation 

Det är en något lite extra som gör det ännu roligare och mer minnesvärt att få spela in JSM 
klubblags final

Det är en cool målsättning samt att det förgyller upplevelsen ytterligare

Jag tycker att det hade varit konstigt om finalen skulle spelas inomhus när hela tävlingen har varit 
utomhus.

Kul att spela på en utmanande bana och få resa med laget.

Inte viktigt men hade såklart varit kul när man kom dit och det blir en känsla av en större tävling 

Jag tycker det blir svårt att spela finalen under November i kalla Sverige. Banan är i hyfsat bra skick 
men vädret är tyvärr lite för dåligt.
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Spelade året i Portugal och det är en helt annan känsla av vad man kämpar för omgångarna innan. 
Tar också med mig mina bästa minnen från det året av JSM klubblag och speciellt finalen i 
Portugal. 

Det vore bra med tanke på att vädret kan vara sjukt dåligt hemma. Samtidigt som det är kul att de 
är hemma för mycket supportrar kan komma

Vore kul men inte avgörande 

Tror inte många blir motiverade att kämpa och spela sig till en finalplats i Sverige en kall 
november.

För att det visar att laget är bäst i Sverige och då ska man få spela på bättre och svårare banor.

Känns som att tävlingen får en större betydelse om man spelar finalen utomlands

Beror ju på lite hur klubben har det ekonomiskt för kan ju bli ett problem

Det ska verkligen kännas som en final och en möjlighet för flera mindre spelare att få komma 
utomlands och spela en stor tävling. Som sagt så är det ingen som motiveras av att spela 
Barsebäck i november när det är iskallt och blåser och regnar. 

När finalen går under höstlovet kan det vara dåligt väder. Går finalen tidigare på året tycker jag att 
det kvittar 

Jag tycker att vi kan vara i Sverige om vi är på de ʺbraʺ anläggningarna. Men väldigt kul om det var 
utomlands också. Men vehövwr ju inte vara i Spanien utan kanske Danmark eller liknande.

Vet inte om det behövs, hade vart kul om man kom till final att få spela utomlands.
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Hur viktigt tycker du att det är att finalen spelas utomlands?

Tycker att i och med att finalen spelas så sent på säsongen så blir det lite dåligt urval av klubbar 
det kan spelas på, förutom Barsebäck. För att därför få lite variation och lite bättre förhållhanden 
vore det kul att spela finalen utomlands. 

Bra tillfälle för att kunna få ut mer än bara tävling tid för att träna också. 

Eftersom finalen spelas sent på året.

lagspel gör attt det blir variation i sporten 

Kallt i november

Eftersom det är på hösten gör det det hela till en mycket roligare äventyr

Det ger en annan känsla och driv till att ta sig hela vägen 

Bra med variation
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag? (antal omgångar, matchspel/slagspel, 
antal spelare i laget mm)

Namn Antal %

1 - Mycket dåligt 0 0

2 4 3,8

3 18 17,1

4 48 45,7

5 - Mycket bra 35 33,3

Total 105 100

Statistik

Medelvärde 4,09

Median 4
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag? (antal omgångar, matchspel/slagspel, 
antal spelare i laget mm)

Utveckla gärna ditt 
svar:

Tycker det är kul med matchspel och att man kör foursome

Känns lagom. 

Jag tycker att det är tillräckligt bra att ha det som det är men är öppen för utveckling. 
Själva laguppställningen/tävlingsupplägget är roligt och bra men efter populariteten av college har
det blivit speciellt att spela finalen utan sina bästa spelare. Alternativet för det är att spela jsm på
samma sätt/något i stil med lag sm. ( Då försvinner diskussionen om det ska spelas utomlands ) . 
Det finns utvecklingspotential med hur tävlingen är upplagd men har svårt att ta ställning till bra 
lösningar när det kommer till slag/matchspel och laguppställningen. 
Det viktigaste för många är att komma ihop som ett sammansvetsat lag.

Det är bra

Jag tycker nuvarande upplägg är bra men jag hade inte varit emot om det enbart var matchspel på 
alla omgångar och inget slagspel.

Det kanske kan vara fler och att man spelar bäst boll ochså som man gör på lag SM

Det är väldigt roligt men fler omgångar och antal spelare i laget 

Tycker det är mycket bra!

Hade möjligtvis kunnat vara lite mer slagspel annars är det väl på det stora hela bra.

Se ovan, finalen borde ligga tidigare! Resterande bra.

De är perfekt.
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag? (antal omgångar, matchspel/slagspel, 
antal spelare i laget mm)

Jag tycker att det är ett bra antal omgångar. Hade varit kul om man alltid spelade singel i alla 
omgångar. Antalet spelare i laget är bra. Tycker däremot att det borde vara ett krav att ha minst 2 
tjejer för att kunna ställa upp. Vi var med om ett lag som offrade sin flicksingel och därav endast 
spelade med en tjej i laget, vilket jag kan tycka är lite tråkigt.

Tycker det är bra upplägg!

Lite orättvist att tjejer spelar rött och killar vitt när dem möter varandra!

Bra uppläg men tycker det ska vara fler tävlingar per år

Det här året var första året jag spelade JSM klubblag och matchspel för den delen och jag tyckte 
att det var ett jätteroligt tävlingsformat. 

Tråkigt att lag som har collegespelare inte kan ställa upp med det bästa laget för att det är så sent 
med omg2. Det blir inte det bästa laget som vinner utan de som har flest spelare i rätt ålder. 

Tycker det är bra med kombinationen mellan slag och match men viktigast är att matchspelet är 
kvar för det är den som är viktigast och roligast

Alldeles lagom för en serie tävlingar.

Tycker det är helt okej, bara att det dra ner extremt mycket med juniorserien i Skåne att komma 
med i omg 2 jsm tycker man borde ha samma format i alla regioner tex att Skåne också har omg 1 
som alla andra eftersom det är kul och komma iväg med laget och istället för att bara åka och 
spela för mycket 
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag? (antal omgångar, matchspel/slagspel, 
antal spelare i laget mm)

Jag tycker att det är bra på de omgångar vårat lag varit med i. Däremot har jag hört att att vissa 
distrikt genomför deras annorlunda. Tycker det verkar lite konstigt att det ser så annorlunda ut när 
det egentligen är samma tävling. Då borde det fungera likadant i alla distrikt för att ge lika 
förutsättningar för alla lag i hela Sverige. I och med att de alla i slutändan samlas i en final.

Jag tycker att det är kul som det är. Något som jag dock tycker är att det borde finnas en ”tjej” och 
en ”pojk” klass av Jsm lag då det är stor skillnad när man själv möter en tjej i matchspel då man 
spelar från olika tees mm. Även i mixed är detta ett problem då om man möter en långtslående 
tjej så kan de ligga oerhört långt fram i fairway och då blir det väldigt svårt att vinna det hålet. En 
tävling där killar möter killar och tjejer möter tjejer hade varit mycket bättre tycker jag men jag 
förstår samtidigt poängen med att det är blandat. Jag tror bara att det hade varit roligare för alla 
att ha en pojk och en flick- klass men det kanske inte andra håller med om.

Jag tycker det är bra mellanrum och rätt mängd omgångar

Det är bra som de är

Jag tycker att det är bra som det är, antalet spelare ger möjlighet till variation och alla kan få 
chansen att spela. Det är kul med variationen på match och slag. Det gör det viktigt att vara bra i 
båda som man kan behöva. 

Tycker allt är välbalanserat

Jag tycker att antal spelare i ett lag är bra samt matchspel/slagspel men att JSM ska gå så alla 
collegespelare också har möjligheten att vara med. 

Känns lagom 
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag? (antal omgångar, matchspel/slagspel, 
antal spelare i laget mm)

Helst mer omgångar

Bra antal omgångar (tror de blir svårt att få fler), mer matchspel, antal spelare i laget känns rimligt, 
tycker dock att man kan kasta könsindelningarna och spela sina 7 bästa spelare och mixa som man 
vill. 

Det ör lagom med spelare så att man kan gå runt i laget men det blir inte heller allt för många. 
Omgångarna tycker jag också funkar bra, man har någon som är nära och någon som är lite längre 
iväg. 

Sällan man får spela foursome mixed i andra tävlingar, det är en av anledningarna till att jsm 
klubblag är så speciellt 

Helst fler matcher

Jag vet att det finns vissa som tycker att man borde göra jsm till en enda stor omgång men jag 
tycker det är kul att resa runt lite för jsm. Hade varit tråkigt ifall det endast var ett tillfälle om året 
där man kör jsm med klubblaget

Gillar att det är omgångar eftersom många spelare får chansen att delta, dock kan anses som för 
många omgångar där de två första ibland känns ʺonödigaʺ. 

Skulle vara kul att börja tidigare så att vi college spelare kan vara med, flats klubbar taggar spelare 
och har svårt att få ihop lag. 

Bra men skulle alltid uppskatta mer spel och omgångar/ spel dagar 

Tycker att det är jättekul och spännande och ser fram emot till nästa JSM😊😊
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Vad tycker du om nuvarande tävlingsformat i JSM klubblag? (antal omgångar, matchspel/slagspel, 
antal spelare i laget mm)

Tycker det är bra men tjejerna är avgörande. Vår klubb var väldigt bra när vi hade massa duktiga 
tjejer men nu är dom för gamla. Däremot har killarna blivit mycket bättre men vi är chanslösa i 
slutet när alla tjejer är på college. 
Jag tycker att alla omgångar bör gå tidigare. Då kan college spelarna hjälpa till i slutet när dom 
verkligen behövs. Skulle finalen gå typ 10 augusti skulle det vara bättre lag och spelare där. 

Det är bra men som jag skrev innan så skulle det vara kul med lite fler matcher i fösta omgången 
på något sätt.

tycker det fungerar grymt

Det är en bra kombination av ett måg har och matcher. Det är väldigt intressant med matchspel 
även att jag tycker att damer har lite stor fördel i foursome för att de spelar betydligt kortare än 
herrar

Bra upplägg
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